EXHIBIT 8B Label Information CFS8DLSIXSMOKE / 573F-SIXSMOKE

LABEL INFORMATION

EXACT LOCATION OF THE LABEL:

Label is located on the rear of the device in the location shown below.
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EXHIBIT 8B Label Information CFS8DLSIXSMOKE / 573F-SIXSMOKE

LABEL — GENERAL MARKET VERSION

< 65mm »
FCCID: CFS8DLSIXSMOKE |C MODEL: SIXSMOKE 1C: 573F-5IXSMOKE. This device complies
with Part 15 of FCC rules and RS55-247 of Industry Canada. Operation is subject to the following conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) This device must accept any interference
received, including interference that may cause undesired cperation. Cet appareil est conforme a la partie 12mm

15 des régles de la FOC & de RSS-247 des Industries Canada. Son fonctionnement est soumnis aux conditions
suivantes: (1) Cet appareil ne doit pas causer dinterférences nuisibles. (2) Cet appareil doit accepter toute

interférence recue y compris les interféremces caisant une réception indésirable.
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LABEL — ADT VERSION

Y

65mm

A

FCC ID: CFS8DLSIXSMOKE IC MODEL: SIXSMOKEVA |C: 573F-SIXSMOKE. This device complies with Part

15 of FCC rules and RS5-247 of Industry Canada. Operation is subject to the following conditions: (1) This

device may not cause harmful interference, and (2) This device must accept any interference received,

including interference that may cause undesired operation. Cet appareil est conforme a la partie 15 des 12mm

régles de la FCC & de RS5-247 des Industries Canada. Son fonctionnement est soumis aux conditions
suivantes: (1) Cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles. (2) Cet appareil doit accepter toute

interférence recue y compris les interféremces caisant une réception indésirable.
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